
 
 
Protokoll styrelsemöte 2025-01-28, kl 18.30 Studiefrämjandets lokal 
Närv: Björn Abelsson, ordf  Frånv: Peter Sjölund       
 Ingrid Wallin    
 Birger Hjörleifsson    
 Anneli Åslund     
 Lena Strand 
 Ulla Ersson (dagens fika) 
 Lars Fersters 
1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 12 03)  
Protokollet godkändes och lades därefter till handlingarna.  
 
4. Rapporter  

• Extra länsstämma 4 dec 
Anneli o Björn deltog. Bla diskuterades ekonomi. 

• Länsförbundets styrelsemöte – viktigt att vi fyller våra platser på 
riksstämman i Gävle 13-15 juni.  

• Digitalt möte med riksstyrelsen – ingen från styrelsen deltog 
5. Kommande aktiviteter  

• Viltspårning –Roggafors i Ånge kommun i samarbete med Naturum, 
Borgsjö. Lena planerar tillsammans med Naturum och bestämmer datum 
om ca 2 - 3 veckor. Spår av lo, järv, älg, räv och bäver har tidigare varit 
synliga i området. Exkursionen utgår från Roggafors. Samling vid Coop i 
Torpshammar. Samåkning. Lena gör inbjudan. Björn lägger ut på FB. 

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Uggleexkursion 20.2 kl 
19.00, medlemsmöte med föreläsning om fåglarnas flyttning norra berget 
Ångesjön prel 17 el 18 mars 
Se vidare programmet på Birdlifes hemsida! 

• Vinterfest, kommunen, Sidsjö 22.2 Vi väljer att avstå denna gång. 
• Vattenråden – webbinarium 6 febr, kl 9-10 om Himleån i Halland 
• Fjärilsexkursion, Naturum ansvarig, vi informerar våra medlemmar 
• ”Vargens genetik”, Studiefrämjandet Uppsala 27.2 kl 19.00, digitalt möte  

 
6. Årsmöte, 6 mars, Kyrkans hus 

o Verksamhetsberättelse – Björn skriver 
o Verksamhetsplan – Björn skriver 
o Ekonomi 

i. Resultat- och balansräkning – Birger iordningställer 
ii. Revisorernas berättelse 

o Dagordning – Björn uppdaterar tidigare års dagordning 
o Förtäring – Björn beställer på kyrkans hus till 20 pers  



 
 

o Program – naturquiss, som finns att hämta på Naturskyddsföreningens 
hemsida, Björn beställer något att ha till priser 

 
7. Remisser   

• Järnväg Erikslund – vi avstår yttrande 
• Landbaserad fiskodling Alby, Ånge – vi avstår yttrande 
• Detaljplan Östtjärn, Allsta - vi avstår yttrande 
• ÖP vind- och solpark Sundsvall - vi avstår yttrande 
• Industrikluster Grönsta/Torpshammar, ska tillverka gödselmedel, flera 

långtradare med farlig last lär passera varje dag – Björn tittar på detta 
• Vindkraft Byberget - vi avstår yttrande 
• Fränsta strand - vi avstår yttrande 
• Avverkningsanmälan Alnön – frågan hänskjuts till Maria Danvind 
• Samrådsmöte om nya kraftledningar mellan Nässe och Vattjom – 

Björn tittar på det 
 

8. Kamerala frågor 
Inga frågor behandlades 

 
9. Riksstämman 

Riksstämman hålls i år i Gävle, 13 – 15 juni. Kretsen får skicka två röstande 
ombud. Birger, Björn och Ingrid anmäler intresse att deltaga. Beslut om 
deltagande tas vid nästa sammanträde. 

 
10. Länsstämman 

Länsstämman hålls i år i Timrå. Datum ej bestämt ännu. Kretsen får skicka 5 
ombud. 
 

11. Övriga frågor 
• Förfrågan från Klimataktion – frågan gäller om Naturskyddsföreningen vill 

ha info för ev deltagande i Klimataktionens kommande aktiviteter.  
Svar – Vi tar gärna emot info för övervägande om deltagande i aktiviteter.  

• Inbjudan från länsförbundet om deltagande i arbetsgrupp rörande klimat 
och miljö – diskussionsgruppen bygger på länsstyrelsens informations-
/diskussionsträffar kring regionens miljö- och klimatstrategi. 

• Förfrågan från Östersjöuppropet om vi fortsättningsvis vill få info om deras 
verksamhet – Svar – Vi tar gärna emot information.   

• T-tröjor/västar i marknadsföringssyfte - Björn kollar om vi kan köpa in T-
shirt alt västar via Naturskyddsföreningen 

• Förfrågan från trädgårdsamatörerna om någon från Naturskyddsföreningen 
skulle kunna komma och prata om insektsvänliga villaträdgårdar. Björn 
tillfrågar Staffan Almqvist.  

• Förfrågan om stöd till bildande av en naturorienterad jaktorganisation – 
Kretsen avstår. 



 
 

• Enkät om utsättning av arter –Naturvårdverket skickar via ett konsultföretag 
en enkät om kretsens inställning till utsättning av arter. – Eftersom vi inte har 
kompetens i frågan, avstår vi deltagande. 

• Möteslokal – Studiefrämjandet har sagt upp sina lokaler på Storgatan 54 till 
dec 2025, men kommer att ha var lokalerna på Storgatan 52. Studiefrämjandet 
har minskat sin verksamhet och kan därför erbjuda oss en lokal på Storgatan 
52. Man ser helst att vi flyttar ut någon gång under tidig vår.  
Vi bestämde att vi försöker hitta lämplig dag för rensning och flytt av våra 
tillhörigheter. Ekonomiskt lär hyreskostnaden bli ungefär densamma som nu.  
Björn undersöker hos kommunen om vi skulle kunna få hyresbidrag. 

• Nästa möte 26.2 - Lena tar fika 
  

12. Mötets avslutande 
Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner.  
Tack till Ulla för gott fikabröd. 
 
 
Sundsvall dag som ovan  
     Justeras 
 
 
Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 
 

  


